
 

 

MØDEINDKALDELSE 

 

Emne: Dagsorden til skolebestyrelsesmøde på Englystskolen  
 

Mødedato 

21.02.24 

Mødested/lokale 

Hemsen, Englystskolen 

Mødetidspunkt kl. 

17.00 

Forventet sluttidspunkt kl. 

20.00 
Deltagere  

Casper Grue Jørgensen, Dennis Cenholt Andersen, Kasper Vissing, Betina Borglund, Dorthe 
Skærbæk Kristiansen, Lisbeth Thomsen, Mette Hede, Nina Christensen, Merete Storgaard 
Camilla Grønnebæk, Signe Outsen, Signe Bøgh, Alfred (elevråd). 
Evt. afbud bedes meddelt til 

Merete Storgaard 
Direkte telefonnr. 

20585505 
 

Dato 

12.02.24 
Mødeindkalder 

Merete Storgaard 
Direkte telefonnr. 

 
Journalnr. 

17.01.01-P35-7-20 
 

Afbud fra:  

 

Dagsorden   
1. 17.00 – 17.05 Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Beslutning: 
 
 
2. 17.05 – 17.20: Orientering om det endelige regnskab 2023: v. Merete 

 
Skolen går ud med et overskud på ca. 1,1 mio. Der er underskud på 
inklusionskontoen – det er blevet lidt mindre end forventet, grundet 
kompensationsmidler. 
Vores overskud er bl.a. genereret af, at vi har fået midler fra 
langtidsfraværspuljen samt kompensationspuljen. Vi har derudover 
haft et mindre forbrug af el, vand og varme, hvilket også skaber et 
overskud. Samlet set er overskuddet uventet og skyldes særlige 
omstændigheder.  
 
Overskuddet er på ca. 1,65%.  
 
Opmærksom på udmeldingen og årsagsforklaring på det lille 
overskud. 

 
Beslutning: Bestyrelsen tager regnskabet til efterretning. 
 
3. 17.20 – 17.40: Budget 2024 v. Merete 
 
Gennemgang af budget og forslag til prioriteringer. 
Lønbudgettet bliver gennemgået i marts. 
 



 

 

Godkendelse af budgettet for læringsmidler: 
• Fagkonti 
• Årgangskonti 
• Digitale portaler og bøger 

 
Der er en lønudgift på 60.000 om året i at holde FabLab åben for 
lokalbefolkningen en eftermiddag om ugen. Her deltager ca. 4-6 
voksne per gang.  Skolens ledelse vil afklare, om dette er en 
prioritering, der kan fastholdes i lyset af de kommunale 
besparelser.  
 
 
I forhold til digitale portaler og bøger foreslås en besparelse på 
digitale portaler og en mindre merudgift på bøger: 

- Vi skal kun have abonnement ved enten Alinea eller 
Gyldendal – en besparelse på 180.000 

- En forhøjelse af posten med bøger på 50.000 
 
Der er budgetteret med at skabe mulighed for at opkvalificere 
indretning og design af mangfoldige læringsmiljøer. Der skal laves 
en tre-årig strategi. Det er væsentligt at være opmærksom på, at 
der kan være behov for at søge fonde i forhold til opkvalificeringen 
 
Der er desuden afsat 50.000 til opstart af skolemadsordningen. 
 
 
Beslutning: 
Bestyrelsen godkendte budgettet og de strategiske prioriteringer til 
læringsmidler.  
 
4. 17.40 – 18.10: Skolens timefordelingsplan 2024 v. Merete 
 
Vi ønsker at lave en timefordelingsplan svarende til dette skoleår, hvor vi 

forkorter skoledagen ved at konvertere understøttende undervisning 
til to-voksentimer. De ekstra håndværk og design lektioner, som var i 
den gamle ordning, vil vi nu konvertere til teknologiforståelse, hvor vi 
har et samarbejde med Vejle Tekniske Gymnasium. 

 
Skolens ledelse vil også være opmærksomhed på anvendelsen af to-

voksentimerne. Både i forhold til trivsel og til understøttelse af den 
fag-faglige undervisning.  

 



 

 

I forbindelse med ringetider, så fastholder vi de samme som i år. Det 
pædagogiske personale beslutter, hvilke dage, der skal være de lange 
dage. Og der skal være opmærksomhed på, at der bliver plads til 
pause – også på den lange dag. 

 
Beslutning: Timefordelingsplanen er godkendt 
 
  
5. 18.10- 18.45: Fælles spisning 

 
 

6. 18.45 – 19.20: Skolebestyrelsesvalg v. Signe, Betina og Merete 
 
Kampagneudvalget fremlægger sine forslag og opgaver i forbindelse med 
valget fordeles i bestyrelsen.  
 
Indsats til MEGA-aften. Skolebestyrelsen har en bod, hvor der er en 
konkurrence for at trække forældrene til, hvor hvert medlem laver en 
infoplakat om sig selv samt en reklame for opstillingsmøde. Der kommer 
en skabelon til plakaten. 
 
Der skal være et oplæg – fx om digital dannelse til opstillingsmødet. 
Derudover skal der være information om skolebestyrelsens arbejde. 
Forslag om at elevrådet laver en kampagnevideo, hvor de interviewer 
bestyrelsesmedlemmerne. 
Give en mere personlig fortælling om, hvordan man som skolebestyrelse 
har været med til at gøre en forskel. 
 
Tidsplan for valget gennemgås. 
 
Skolebestyrelsesmedlemmerne tilkendegiver, om de ønsker at genopstille.  
 
Beslutning: 
 
Følgende genopstiller:  
Dennis Cenholt Andersen, Kasper Vissing, Betina Borglund, Dorthe 
Skærbæk Kristiansen, Camilla Grønnebæk, Signe Outsen, Signe Bøgh, 
 
 
Følgende genopstiller ikke: 
Casper Grue Jørgensen, 
 
Ved det kommende valg skal der vælges to nye 
forældrerepræsentanter og 3-4 suppleanter.  
  



 

 

7. 19.20- 19.55: Meddelelser 
 
• Nyt fra ledelsen 

Stillingen som afdelingsleder for indskoling er netop slået op. 
Skolebestyrelsen vil blive inviteret til at deltage i 
ansættelsessamtaler. 
Administrationen er flyttet ind i de nye lokaler. Vi afventer nye 
møbler. Det udvendige er næsten færdigt. 

• Nyt fra elevrådet 
Cykelparkeringen ved H og I er alt for kaotisk. Cyklerne vælter 
Der har været både negative og positive kommentarer til device-fri 
fredag. Der er stemning for, at det ikke skal fortsætte, men mange 
vil gerne beholde spillene – og gerne i alle frikvarterer. Elevrådet 
vil lave en evaluering. Til Skolebestyrelsesmødet i marts vil 
elevrådet præsentere resultatet. 
Der har været mange henvendelser i postkasserne med ønske om 
en kantine 
Alfred har været med fælles elevrådet til møde på Campus, hvor 
de har gjort opmærksom på, at eleverne har brug for at være 
trænet i at arbejde med ChatGPT og kunstig intelligens.  

• Nyt fra Formanden/forældrene 
Ikke noget nyt 
 

• Nyt fra TR/medarbejderrepræsentant 
Ikke noget nyt. 

 
 
 

 
 
8. 19.55 – 20.00. Eventuelt og tak for i dag 
 
 
 

  
 
Bilag • Regnskab og budget vil blive sendt som bilag til 

bestyrelsen fredag d. 16.2.24.  
 

Evt. bemærkninger 

 
Punkter til kommende møde:  
Evaluering af Englystskolens ringetider 
 



 

 

 

 


